
Zápis ze schůze setkání školské rady ZŠ Dr. E. Beneše                                         18. 10. 2010 
Přítomni: viz prezenční listina 
Program:  
1. Výroční zpráva o hospodaření školy 
2. Výroční zpráva o činnosti školy 
3. Školní řád 
 

1. Členové školské rady v počtu 6 členů schválili jednohlasně výroční 
    zprávu o hospodaření ZŠ Dr. E. Beneše. 
 
Na dotazy přítomných, týkající se upřesnění čerpání finančních prostředků na 
platy a nevyčerpaných dotací (800,- Kč) na pomůcky, odpověděl pan 
ředitel Martin Střelec.  
 
2. Všichni přítomní měli možnost se seznámit s výroční zprávou školy v 
    dostatečném časovém předstihu a tak byla bez připomínek jednohlasně schválena. 
 
3. Paní Ivana Štenclová tlumočila nejčastější dotazy rodičů ke 
    školnímu řádu. 
 
Rodiče se zajímali o alternativní opatření k posílení kázně s výrazným 
výchovným efektem. Pan ředitel zdůraznil, že k tomuto opatření je třeba 
písemného souhlasu žáka i zákonného zástupce. 
  
Další oblast zájmu se týkala používání mobilních telefonů či jiného 
elektronického zařízení. Školní řád stanovuje vypnutí mobilních telefonů a 
zákaz pořizování zvukových i obrazových záznamů bez souhlasu vyučujícího. 
 
Pokud žáci čekají na dopravní spoj, mohou volný čas trávit ve školní knihovně. 
 
Případné používání návleků bude pan ředitel konzultovat s odborníky z 
oblasti BOZP. 
 
Na dotaz zda jsou děti poučeny o bezpečnosti, v souvislosti se zmizením 
dívky v Tróji, odpověděl pan ředitel, že vše je řešeno ve třídách s třídními 
učiteli. Každý rok jsou žáci poučeni městskou policií. 
 
Škola se zabývá i výchovou ke zdraví a poskytnutí první pomoci a plánuje 
nákup moderních pomůcek. 
 
Školní řád byl všemi přítomnými schválen. 
Zapsala: Ivana Heřmánková 
 


